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Agenda: 

De voorzitter opent de vergadering. 

1. Verslag vergadering van 2 september 2011. 
Mevr. Peeters-Muyshondt vraagt of de wisseling van data 
van de 2e en de 6e commissie kan bevestigd worden aan 
de raadsleden. De tweede commissie zal doorgaan op 
8 november. 
 
De voorzitter zal dit laten bevestigen. 

2. Oost-Vlaanderen in energielandschap: toelichting opstart 
"Strategisch project". 
 
Inleiding door gedeputeerde M. De Buck. 
 
Toelichting bij het project door mevr. Karen Dhollander. 
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Het project is goedgekeurd bij het Ministerieel Besluit van 
17 december 2010 en geeft mee uitvoering aan het 
Ruimtelijk Structuurplan Vlaanderen. 
Stoelt op intern overleg met Vlaamse overheid en zal een 
pilootproject zijn voor heel Vlaanderen. Doelstelling is 
"13% hernieuwbare energie tegen 2020" via diverse 
toepassingen van hernieuwbare energie, inzonderheid – 
maar niet alleen- windenergie. Mevrouw Dhollander 
schetst vervolgens de krachtlijnen van het project. 
 
M. Cromheecke: het addendum van het Provinciaal 
Ruimtelijk Structuurplan voorzag zoekzones. Het project 
dat hier voorligt is iets anders. Dit project gaat uit van een 
eigen ambitie en is niet langer in uitvoering van ruimte 
benutting; wel draagvlak zoeken, gebiedsgerichte keuzes 
maken en een doelstelling bereiken. 
 
Vragen: 
 
Dhr. Luc Maes: Principiële instemming met het project 
maar stelt dat ook vermindering van energiegebruik deze 
doelstelling mee realiseert. Dus ook dat aspect 
meenemen. 
Hij heeft bedenkingen bij het concept van 
concentratiegebieden. Gaan we daar niet te ver in en blijft 
het wel rendabel. Hij mist in de benadering de aandacht 
voor smart grid systemen. Nu probeert men nog te veel 
steeds voldoende stroom te voorzien voor maximaal 
verbruik. Dat kan ook anders.. 
 
Hij merkt tevens op dat draagvlak creëren belangrijk is en 
stelt vast dat er nu toch wel scheeftrekkingen ontstaan 
tussen degene die een molen op zijn terrein kan krijgen en 
eraan verdient en de buren die geen enkel voordeel, 
eventueel wel nadeel ondervinden.  
 
Dhr. Jozef Van Peé: Quid nadelen? Geluidshinder 
inzonderheid. 
Wordt dat niet zwaar onderschat? 
 
Antwoord Karen Dhollander: 
Het halen van de doelstelling moet wel op de beste, dus 
minst hinderlijke wijze. M.a.w. er wordt evenwicht gezocht 
tussen lusten en lasten. 
 
Dhr. Jozef Van Peé: Locatie is belangrijk. Zoek plaatsen 
waar er de minste hinder is, niet alleen voor de vogels die 
door de vogelrichtlijn worden beschermd, maar ook voor 
de mens. 
 
Mevr. Peeters-Muyshondt pleit eveneens voor bezuinigen 
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op energie naast nieuwe alternatieven. Aantasting 
agrarisch gebied heeft ook zijn consequenties. Kiest men 
enkel voor de arme gronden of ook andere. Hier worden 
ook betere agrarische gronden ingenomen. Vraagt dit mee 
te bekijken. 
 
Mevr. Greet De Troyer: Leerrijke uiteenzetting. Maken wij 
gebruik van de opgedane kennis in buitenland (Frankrijk 
en Denemarken bijvoorbeeld). We moeten die stappen 
niet herhalen. 
 
Karen Dhollander: We gaan het warm water niet opnieuw 
uitvinden. We hebben ook geen tijd te verliezen. We gaan 
wel de bestaande kennis benutten en de gekende 
valkuilen trachten te vermijden. 
 
Dhr. J. De Cuyper gelooft in een coöperatief model en pleit 
van daaruit ook voor het belang van draagvlak bij de 
bevolking. 
 
Dhr. F. Van Eeckhout: Het is nobel om de concurrentie te 
willen aanpakken maar vraag is of dat wel zal lukken en of 
we dat niet juist gaan uitlokken door een 
concentratiebeleid. 
 
Karen Dhollander bevestigt dat risico maar stelt dat er 
weinig alternatieven zijn. De vele private spelers zullen 
wellicht op verschillende plaatsen tot samenwerking i.p.v. 
concurrentie worden gedwongen. 
 
Dhr. Joris Van Vooren: Beperken we het niet te veel tot 
windenergie. 
 
Karen Dhollander: Wind is niet de enige vorm die we willen 
meenemen maar met windenergie staan we het verst en 
kunnen we het meest concreet vooruit op dit moment. 
 
Dhr. Eddy Schollaert: Wat is het rendement en de 
afschrijving van deze vorm van energie. 
 
Karen Dhollander: Afschrijving is gemiddeld 20 jaar. 
Rendabiliteit is reëel alleen al gelet op de grote vraag om 
nieuwe turbines in te planten. 
 
Dhr. Luc Maes: Het is rendabel buiten discussie. 
Fundamenteel is de keuze of we toekomstgerichte energie 
willen dan wel of we niets doen en ook niets aan 
klimaatwijziging. En dan wordt de energiekost op lange 
termijn onbetaalbaar. 
 
Dhr. Jozef Van Peé: Neemt niet weg dat de inplanting 
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oordeelkundig moet gebeuren. 
 
Gedeputeerde M. De Buck: Evolutie is onmiskenbaar, ze 
is nodig en onomkeerbaar. We willen dat goed geordend 
laten verlopen. Het komt hier in deze commissie aan de 
orde maar ook milieu en energie zijn betrokken. Het is een 
dossier van ruimer belang. Belangrijk is dat initiatieven niet 
gebeuren waar het niet kan en maximaal waar het best 
kan en we zoeken daarvoor maatschappelijk draagvlak. 
We houden u van de verdere evoluties op de hoogte. 

3. Varia 
 
Geen punten. Commissie wordt beëindigd. 

Gent, 6 oktober 2011 

De secretaris    De voorzitter 

Hedwig De Pauw   Frans Van Gaeveren 


